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 !שלום לכולם

 

 הצטרפות מושב בני דרום לתנועה

בהמשך להחלטת המזכירות המורחבת שאישרה את צרוף בני 

נפגשנו השבוע עם הנהלת דרום כיישוב 'עמית' בתנועה, 

נתונים כלליים ותהליכים  -המושב ושמענו סקירה מקיפה 

בתי אב,  70–מרכזיים בסדר היום. אוכלוסיית המושב כוללת כ

משפחות בנים ונכדים כך  22ולאחרונה אושרה קליטה של 

מתוכם בשכונת  110-. כ162שמספר החברים הכולל הוא  

נפש.  800-, סה"כ כהמתגוררות בשכירות 17-ההרחבה ועוד כ

התהליכים העיקריים שהתרחשו בשנים האחרונות היו: הקמת 

(; שינו באורחות חיים למודל 2005שכונת הרחבה קהילתית )

(; הסדרים שונים בין האגש"ח להרחב ; קליטת 2014שיזורי )

(. השיכון עבור הנקלטים ייבנה ע"י המושב, 2019בנים )

הדירות. בהיבט  בהסדר מתאים, תוך בחינת מודל שיוך 

משקי שמענו על מפעל החמוצים שנמכר לאחרונה לקבוצת יבנה, על חקלאות במצב טוב ועל המגמה לשותפות -הכלכלי

אזורית רחבה בגד"ש ולהמשך פיתוח המשקי בתחום ייזום הנדלן. ראשי האגפים בתנועה גיל הס )כלכלה( ורותם שכטר 

. סיכמנו על פגישת המשך ועל 2020בתנועה וכן את תכנית העבודה לשנת  )חברה( הציגו בפני הנהלת בני דרום את העשייה

הצטרפות ממלאי תפקידים לפורומים לפי הצורך והעניין, ונראה כי יש בסיס טוב ללמידה ופעולה משותפת. כאמור אנו 

, 2020במהלך שנת  רואים בהרחבת התנועה, אסטרטגיה נכונה עבורנו, כך פעלנו בעשור האחרון, ונמשיך לפעול בכיוון זה

 שבה נבחן אפשרות זו עם מספר מושבים שיתופים נוספים.

 

 מדווח אמיתי פורת –האם לצאת חדשות לבקרים באמירה ציבורית תנועתית? 

במזכירות המורחבת שהתקיימה לאחרונה, קיימנו בין השאר קבוצות שיח במגוון נושאים ובהם 

ה לבטא. בסה"כ ניכר רצון של רוב חברי שאלת המסר והאמירה הציבורית שהתנועה צריכ

המזמו"ר בביטוי משמעותי ונרחב יותר למסר של תנועת הקבה"ד בשיח הציבורי. הדגש כוון 

-חברתיות-המפלגתי, ויותר לביטוי בסוגיות ציבוריות -פחות לאמירות נחרצות בתחום הפוליטי

הפלטפורמה הנדרשת. הייתה  -כלליות וכיוצ"ב. הוצעו כיוונים שונים לשאלת ה'איך'-חינוכיות

מפלגתיות ולכן -גם מודעות לכך שנושאים ציבורים מתכתבים פעמים רבות עם עמדות פוליטיות

פשוט בכותרות  -ימין או שמאל, ובימים אלו  -הם נצבעים בצבעי ה'דרבי' המקובלים בארצנו

רי התנועה 'בעד' ה'ביבי' ו'נגד'. ניכר היה מתוך השיח שמורכב לרכז הסכמות בין כלל חב

בתחומים רבים. כשנכנסתי לתפקיד המזכ"ל סברתי שעיקר ההשפעה התנועתית צריכה לבוא בשדה המעשה והפעולה 

בשטח, ופחות בדיבורים. מאידך הבהרתי שאשתדל להתבטא בנושאים שיש בהם הסכמה תנועתית רחבה יחסית. בדיונים 

ר וביטוי בזירה הציבורית. בעקבות כך, המזכירות הפעילה תרכז האחרונים ניכר הרצון והצורך להגביר פעילות בתחום דיברו

את העולה מהמעגלים השונים, ותקיים דיון כדי לגבש דרכי פעולה בנושאים השונים. בין היתר אנו שוקלים גם הקמת מועצה 

 ציבורית תנועתית. סיכומים ומסקנות יובאו למזמו"ר ולפורומים המתאימים.

20.2001.23  בס"ד "ףתש בטבת כ"ו 

כ'   8.3.2018
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 מדווחת יונית לוריא –ממחלקת פיתוח משאבים 

מחלקת פיתוח משאבים של תנועת הקיבוץ הדתי עמלה בשבועות 

האחרונים על מנת לקדם מהלך לאיתור תרומה להשלמת בניית בית 

כנסת חדש ומותאם לצמיחת הקהילה בקיבוץ בית רימון. במסגרת זו 

חברנו לרחמים אליה ממושב פרזון שבחבל התענך, איש יקר ומיוחד, 

ציח את אחותו בבית כנסת קהילתי ופעיל. לשמחתנו רחמים שביקש להנ

נענה לפנייתנו והפנה את תרומתו לקיבוץ בית רימון. רחמים הרים 

תרומה משמעותית מאוד שמהווה בסיס איתן ומשמעותי לבניין בית 

ולאבזור בית  הכנסת בקיבוץ בית רימון. הבנייה כבר החלה ותושלם בעז"ה עד החגים הבעל"ט. בנוסף לתרומה לבניין 

הכנסת, תרם רחמים ספר תורה שיכנס לבית הכנסת החדש. אנו שמחים ומודים על ההזדמנות להיות חלק מתהליך השלמת 

הבניין, רואים בכך כחלק משליחותנו כתנועה, ומאחלים לרחמים ולקיבוץ בית רימון שיזכו לראות ברכה, שמחה ונחת רוח 

ךָ אָבוֹבעמלם.  דְּ רבֹ חַסְּ אָתֶךוַאֲניִ בְּ ירְִּ ךָ בְּ שְּ תַחֲוֶה אֶל הֵיכַל קָדְּ  )תהילים ה,ח( א בֵיתֶךָ אֶשְּ
 

 :מדווח גיל הס  –מאגף הכלכלה 

  מיזם המימון בניר עציון

נפגשו חברי מיזם המימון של הקיבוץ הדתי עם קבוצת חברים השבוע 

חדשים הבונים את ביתם בניר עציון ועם הנהלת ניר עציון, על מנת להציג 

בפניהם מיזם המימון שתנועת הקיבוץ הדתי יצרה לאחרונה. מיזם המימון 

נועד לסייע בכל הקשור למימון הבניה בפרט ולכן לתחומי מימון מגוונים, 

הלוואות עסקיות ואישיות לכל מטרה שהיא. מטעם המיזם הגיעו ובכללם 

 –שמאי מקרקעין, וגיל הס  –לבית רימון עו"ד ענבר רייכר, הדר מירום 

מנהל אגף כלכלה בתנועה. הפורמט שהוצע הוא התאמה אישית ותפירת 

ה עלות הבניה וכד'. השירות גודל הכנסות, העדפת פריסה, גוב -הלוואה לכל משפחה שבונה, בהתאם ליכולותיה ורצונה 

ניתן לחברי הקיבוץ הדתי, לתושבים ולבני הקיבוץ הדתי, במחיר מסובסד ובין שלל יתרונותיו ניתן למנות מקצועיות 

 -ואמינות של הצוות, אפשרות חשיפה למגוון אפשרויות מימון מותאמות, יתרון הוזלת עלויות עקב כוח היחד של התנועה וכן 

 ות והיכולות לעמוד מול מערכות בנקאיות ולאפשר לחברים עסקאות בריבית אטרקטיבית.הקשרים של אנשי הצו
 

 קורס השקעות

שי הקרוב, יפתח קורס ההשקעות של הקיבוץ הדתי שיעסוק במגוון בשעה טובה ומוצלחת, ביום שלי

סטנדרט ניהול נכון של השקעות וסיכונים, היכרות מקרוב עם שוק ההון, התנהלות ב -תחומים ובהם 

גבוה ועוד. במפגש הראשון ננתח מהו ניהול השקעות בגופים מוסדיים ונזהה מגמות ; נעשה סדר 

בהגדרות וטרמינולוגיות בתחום ההשקעות ; נברר מהו תפקידם של מנהל השקעות, וועדת השקעות 

 כל אלה עם –ודירקטוריון ונשמע שיחה על רפורמות מבניות בחברות ממשלתיות ובמשק הישראלי 

מרצים טובים ומקצועיים בתחום, בשיתוף המכון הישראלי לפיננסים. הקורס מיועד להנהלות הקיבוצים וגם לחברים 

 מקומות אחרונים! 3נשארו  -שהנושא מעניין אותם. שימו לב 

 )שלמה( 050-7732536 –להצטרפות 
 

 מועצת החלב

אג' ממחיר המטרה ונעשה קיצוץ של  4ינואר הורדו  התמונה הכללית בתחום החלב מאתגרת. בהתאם להסכם החלב בתחילת

שני אחוז מכלל המכסה באופן רוחבי. ובכל זאת השבוע התקבלה החלטה חיובית על מתווה לתשלום בגין חלב בקר במכסה 

. המתווה המוצע מאפשר לייצר פחות חלב בחורף ולייצר כמעט ללא הגבלה בקיץ, והוא עשוי להיטיב עם 2020ועודף לשנת 

 קים שיהיו ערוכים להעביר חלב מהחורף לקיץ, כל אחד על פי דרכו ושיטתו. מש
 

 שבת שלום, 
 

 אמיתי פורת וחברי המזכירות הפעילה


